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Talepapir - besvarelse af samrådsspørgsmål Å om brug 
af fremtidige indtægter fra Storebælt 

 

Jeg er blevet bedt om at redegøre for 
regeringens planer for den fremtidige 
brug af indtægterne fra 
Storebæltsforbindelsen til at finansiere 
andre samfundsopgaver. 

Jeg vil gerne takke for spørgsmålet.  

Og jeg kan gøre det ganske kort:  

Det har regeringen ikke nogen planer 
om. 

Tak for opmærksomheden. 
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